

# 步走大自然 Walk for Nature 2018 贊助表格 Sponsorship Form

最後遞交日期 Please submit on or before: 30.11.2018

## 參加者資料 Personal Information

英文姓名 Name in English
參與機構名稱(如適用) Company Name (if any)
電郵 Email Address
電話號碼 Phone No.

#### 捐款方法 Donation Method

請將籌集之捐款總額·以下列其中一種方法遞交·並在右表填寫贊助人資料。 Please submit the collected donations by one of the methods below. Please provide the personal particulars of each sponsor by completing the table on the right.

### 支票付款 Cheque

隨函附上枱頭為「世界自然(香港)基金會」的劃線支票。為盡量善用你的捐款,請勿使用外幣支票,以免銀行收取手續費。

Enclosed is a crossed cheque made payable to "World Wide Fund For Nature Hong Kong". Please DO NOT send a cheque in foreign currencies in order to avoid bank handling charge.

支票號碼

Cheque No.

	信用卡付款 Credit Card									
		Visa		Master		American Express				
	持卡人姓名 Card Holder									
	信用卡號碼									
Card No.										
	有效	期至		持卡人簽署						
	Expi	ry Date		Signature						

## 贊助者資料 Sponsor's Information

請邀請親友成為你的贊助人,凡捐款港幣 100 元或以上可獲發電子捐款收據,收據將於 2019 年 2 月 28 日前發送至各贊助人的電子郵件。如果贊助人的資料已經輸入到網上個人籌款網頁,則不用重複填寫下表。請用英文大楷填寫。請填寫身份證/護照上的英文全名。

Please invite your family and friends to be your sponsors. Official e-receipts will be issued to sponsors' email addresses for donations of HK\$100 or above before 28 February 2019.

If the sponsors' information has already been entered into the Online Fundraising Webpage, please **DO NOT repeat filling the form below.** Please write in **BLOCK LETTERS.** Please provide sponsors' English full name printed on HKID card / passport.

	更新贊助人名單(如適用)					
ш	Revised Sponsorship List (if applicable)					

稱謂 Title	贊助人姓名 \$	Sponsor's Name		電話 Phone no.	贊助金額 Amount (港幣 HK\$)	已交回贊助額 Already submitted the amount
(Mr / Mrs/ Miss / Ms)	英文姓氏 Surname	英文名字 Given Name	電郵地址 Email Address			
例子 Example Mr	CHAN	TAI MAN	chantaiman@gmail.com	2525 2525	\$300	YES
				總額 TOTAL		

表格不敷應用,請自行複印。 If the fields are not enough, please make copies.

## 遞交方法 Submission

填妥表格後,請透過以下方式,於 2018 年 11 月 30 日或之前交給我們:

Please send the completed sponsorship form to us by one of the following methods on or before 30 November 2018:

- 1. 傳真至本會 Fax to WWF: 2845 2764 ( 只適用於信用卡捐款 only for credit card donation )
- 2. 電郵 Email: walk@wwf.org.hk (只適用於信用卡捐款 only for credit card donation)
- 3. 郵寄 Mail:香港新界葵涌葵昌路 8 號萬泰中心 15 樓世界自然基金會(信封面請註明「步走大自然 2018」)

15/F, Manhattan Centre, 8 Kwai Cheong Road, Kwai Chung, New Territories, Hong Kong (Please mark "Walk for Nature 2018" on the envelope) (如以支票付款·請建同支票寄出。請勿在郵件附有現金。Please send us the cheque along with this form if you would like to pay by cheque. Please do not include any cash in the mail.)

4. 親自交予本會葵興辦事處職員 Hand it to our staff at the WWF Kwai Hing Office